



សេវាទឹកភ្លើងនៅទីក្រុងឡងប៊ិច

របៀបទូទាត់វិក្កយប័ត្រទឹកភ្លើងរបស់អ្នក

អនឡាញ

ការទូទាត់ធ្វើតាមអ៊ិនធើណិត ដោយប្រើ Visa, MasterCard, ឬ ប័ណ្ណឥណទាន ជាមួយនឹងឡប្រាក់ Visa ឬ MasterCard។ លេខគណនីរបស់អ្នក និង លេខប្តូរខ្ទង់ចុងក្រោយនៃលេខរបបសន្តិសុខសង្គមរបស់អ្នក គឺតម្រូវឱ្យមានដើម្បីអាចចូល [សេវាអនឡាញ](#) របស់យើង។ ថ្លៃប្រតិបត្តិការ \$3.75 នឹងត្រូវបូកបន្ថែមលើការទូទាត់របស់អ្នក។

សំបុត្រ

ផ្ញើការទូទាត់ជាមួយលេខគណនីរបស់អ្នកនៅលើមូលប្បទានប័ត្រ ឬ ការបញ្ជាសាច់ប្រាក់ទៅកាន់ ៖

ទៅក្រុងឡងប៊ិច
P.O. Box 630
Long Beach, CA 90842-0001

ទូរសព្ទ

ការទូទាត់តាមប័ណ្ណឥណទាន/ប័ណ្ណឥណទាន Visa ឬ MasterCard អាចទទួលយក 24 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ ដោយទូរសព្ទទៅលេខ (562) 570-5700។ ថ្លៃប្រតិបត្តិការ \$3.75 នឹងត្រូវបូកបន្ថែមលើការទូទាត់របស់អ្នក។

សេវាធនាគារនៅផ្ទះ

បើសិនធនាគាររបស់អ្នកផ្តល់សេវាធនាគារនៅផ្ទះ ឬ សេវាធនាគារអនឡាញ អ្នកអាចប្រើកុំព្យូទ័ររបស់អ្នកដើម្បីទូទាត់វិក្កយប័ត្រទឹកភ្លើងក្នុងទីក្រុងឡងប៊ិច តាមរយៈជម្រើសផ្ទេរប្រាក់អេឡិចត្រូនិច។ សូមពិនិត្យមើលជាមួយធនាគាររបស់អ្នកសហការឥណទាន ឬ សេវាទូទាត់វិក្កយប័ត្រសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

ផែនការទូទាត់ថេរ

កម្មវិធីនេះជួយប្រជាពលរដ្ឋនៅទីក្រុងឡងប៊ិច និងម្ចាស់អាជីវកម្មជាច្រើន ដែលមានវិក្កយប័ត្រចំណាយហ្គាសអស់ច្រើន ដោយបែងចែកចំណាយទៅជាច្រើនខែ។ វាផ្តល់នូវមធ្យមភាគ នៃវិក្កយប័ត្ររបស់អ្នកសម្រាប់រយៈពេល 12 ខែ ដូច្នេះវិក្កយប័ត្រចំណាយច្រើននៅរដូវរងារ និងត្រូវគណនាមធ្យមភាគ ជាមួយវិក្កយប័ត្រចំណាយតិចនៅរដូវក្តៅ។ សូមហៅទៅកាន់ការិយាល័យរបស់យើង តាមរយៈទូរសព្ទលេខ (562)570-5700 ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំ។

ការទូទាត់ផ្ទាល់

ការទូទាត់អាចធ្វើឡើងដោយផ្ទាល់ នៅសាលាក្រុងទីក្រុងឡងប៊ិច អគារ 333 W. Ocean Blvd ចាប់ពីម៉ោង 7:30 am ដល់ម៉ោង 4:30 pm ពីថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ នៅកន្លែងទទួលភ្ញៀវ ដោយទូទាត់ជាសាច់ប្រាក់ មូលប្បទានប័ត្រ Visa MasterCard ឬ ប័ណ្ណឥណទាន។ ដើម្បីឱ្យមានភាពងាយស្រួល យើងក៏មានប្រអប់ទទួល 24 ម៉ោង សម្រាប់ការទូទាត់ប្រាក់ នៅខាងកើតសាលាក្រុង។ វិក្កយប័ត្រក៏អាចទូទាត់នៅ [ទីតាំងទូទាត់ប្រាក់](#) ខុសៗគ្នា នៅក្នុងទីក្រុងឡងប៊ិចដែរ។

ទំនាក់ទំនង

សេវាទឹកភ្លើង

333 W Ocean Blvd, Lobby Level
ម៉ោង 7:30am ដល់ម៉ោង 4:30pm

(562) 570-5700
GO-UtilityBilling@longbeach.gov

ព័ត៌មានបន្ថែម

[សេវាហ្គាស និងសាំងនៅទីក្រុងឡងប៊ិច](#)
[សេវាទឹកនៅទីក្រុងឡងប៊ិច](#)
[សេវាបរិស្ថាន](#)